
1

SECRETAR
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 28.08.2019
cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,

ședință ce a avut loc în sala de ședințe a Consiliului Local al orașului Pucioasa

Au participat următorii consilieri locali:
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Dobrici Gheorghe
5. Grigoroiu Monica
6. Hantăr Ana Maria
7. Ianeț Constantin
8. Ivașcu Dragoș Ion
9. Mateoiu Roxana
10. Miu Vasile
11. Popa Constantin Tiberiu
12. Roșoiu Daniela Cerasela
13. Sprinceană Eugen Dănuț
14. Trandafir Dorel Ioan
15. Trifu Marius Robertino
16. Voicu Emilia Romelia

Ședința a fost deschisă de secretarul orașului Pucioasa - doamna jr. Catană Elena,
care spune că această ședință a fost convocată prin Dispoziția Primarului nr.
780/22.08.2019 și că din consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite
condițiile cerute de lege pentru desfășurarea ședinței. Îl roagă apoi pe domnul primar ing.
Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi. Domnul primar ing. Ana Constantin
Emilian prezintă ordinea de zi și o supune la vot aceasta fiind aprobată cu unanimitate de
voturi în forma prezentată.

Apoi da cuvântul doamnei secretar jr. Catană Elena care prezintă procesele verbale
ale ședinței ordinare a Consiliului Local din luna iulie și ale ședințelor extraordinare ale
Consiliului Local din luna august.

Doamna secretar jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali procesul verbal
al ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25.07.2019. Întreabă dacă sunt
observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al ședinței ordinare a
Consiliului Local din data de 25.07.2019 este supus la vot și este aprobat cu 14 voturi „
PENTRU ” și 2 „ ABȚINERI ” - (domnul consilier Ianeț Constantin și doamna consilier
Mateoiu Roxana) consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința ordinară a Consiliului
Local din 25.07.2019.
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Apoi supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare a
Consiliului Local din data de 01.08.2019. Întreabă dacă sunt observații asupra acestui
proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al ședinței extraordinare din 01.08.2019 este
supus la vot și este aprobat cu 11 voturi „ PENTRU ” și 5 „ ABȚINERI ” - (doamna
consilier Arjan Laurenția, domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion, doamna consilier Mateoiu
Roxana, domnul consilier Trifu Marius Robertino și doamna consilier Voicu Emilia
Romelia), consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința extraordinară a Consiliului
Local din 01.08.2019.

În continuare supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței
extraordinare a Consiliului Local din data de 12.08.2019. Întreabă dacă sunt obiecțiuni
asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al ședinței extraordinare din
12.08.2019 este supus la vot și este aprobat cu 11 voturi „ PENTRU ” și 5 „ ABȚINERI ”
- (doamna consilier Arjan Laurenția, domnul consilier Ianeț Constantin, domnul consilier
Popa Constantin Tiberiu, doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela și domnul consilier
Trandafir Dorel Ioan), consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința extraordinară a
Consiliului Local din 12.08.2019.

Apoi supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare a
Consiliului Local din data de 20.08.2019. Întreabă dacă sunt observații asupra acestui
proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al ședinței extraordinare din 20.08.2019 este
supus la vot și este aprobat cu 14 voturi „ PENTRU ” și 2 „ ABȚINERI ” - (domnul
consilier Budoiu Ion și domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion), consilieri locali ce nu au fost
prezenți la ședința extraordinară a Consiliului Local din 20.08.2019.

Președinte de ședință, este domnul consilier Ianeț Constantin.
La ședință participă și dl. Tudor Gheorghe - proprietar al unei case de vacanță în

orașul Pucioasa, str. Aleea Textilă care aduce la cunoștința Consiliului Local problemele
cu care se confruntă. Precizează că în zona respectivă familia Stanciu - mai bine spus copii
lui Stanciu, cresc porci pe care-i lasă nesupraveghiați pe terenul de fotbal (baschet) ce
aparție acum acestor persoane fizice. Precizează că porcii sunt în număr foarte mare,
împrăștie un miros urât. Deși, a formulat mai multe sesizări la instituții ale statului -
Instituția Prefectului, Garda de Mediu, D.S.P., D.S.V., nu s-a luat, până în prezent, nicio
măsură. Mai mult, Primăria Pucioasa, printr-o adresă i-a comunicat că funcționari publici
din cadrul Primăriei Pucioasa s-au deplasat la fața locului și nu au găsit niciun porc, doar 2
- 3 suine. Solicită ajutor pentru rezolvarea acestei situații.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că a făcut mai multe
demersuri pentru rezolvarea situației. Va discuta dinnou cu cei de la D.S.P. și D.S.V., va
studia legislația pentru a rezolva problema.

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind
aprobarea devizului privind lucrările de reparații și îmbunătățiri semnificative, asupra
Spațiului comercial în suprafață de 37 mp, situat în orașul Pucioasa, Piața centrală Cartaxo,
deținut în calitate de locatar de SC DANIDEN DIVERS SRL, conform anexei nr. 1.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă
avizul comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în
forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă
avizul comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.
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Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Doamna jr. Neagu Daniela - inspector compartiment administrare patrimoniu dă
explicațiile necesare. Precizează că s-a constituit, prin dispoziția primarului, o comisie care
a verificat la fața locului lucrările ce apar în situațiile de lucrări. Suma la care se ridică
reparațiile este echivalentul a 9 luni, deci acestă societate nu va mai plăti chirie 9 luni.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea devizului privind lucrările de reparații și îmbunătățiri
semnificative, asupra Spațiului comercial în suprafață de 37 mp, situat în orașul Pucioasa,
Piața centrală Cartaxo, deținut în calitate de locatar de SC DANIDEN DIVERS SRL,
conform anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind
repartizarea a două locuințe ANL și anume: ap. nr. 12, bl. A ANL, str. Stadionului și ap.
14, bl. 3 ANL, str. Rândunelelor, conform Anexei nr. 1. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul
comsiei sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind repartizarea a două locuințe ANL și anume: ap. nr. 12, bl. A ANL, str.
Stadionului și ap. 14, bl. 3 ANL, str. Rândunelelor, conform Anexei nr. 1 și este aprobat
cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind
aprobarea schimbării garsonierei nr. 15, bl. 2 ANL, str. Rândunelelor, locuință deținută cu
contract de închiriere de doamna Roman Gorgon Antoanela Loredana, cu o locuință
vacantă, și anume apartamentul nr. 18, bl. 1 ANL, str. Rândunelelor. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul
comsiei sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea schimbării garsonierei nr. 15, bl. 2 ANL, str. Rândunelelor,
locuință deținută cu contract de închiriere de doamna Roman Gorgon Antoanela Loredana,
cu o locuință vacantă, și anume apartamentul nr. 18, bl. 1 ANL, str. Rândunelelor și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Raportul nr. 710/20.08.2019 al
administratorului S. C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE
PUCIOASA SCUP S. R. L. privind situația economico - financiară în perioada 01.01.2019
- 30.06.2019. ”

Domnul Butcă Doru Ioan - administrator al S. C. SERVICII COMUNITARE DE
UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. prezintă Raportul nr. 710/20.08.2019.

Nu sunt discuții.
Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind

modificarea Anexei nr. 1 la HCL 26/02.02.2018 care cuprinde lista cu inventarul bunurilor
mobile și imobile, proprietate publică și/sau privată ale U. A. T. Orașul Pucioasa, aferente
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Serviciului de Iluminat Public, date în administrare către S. C. SERVICII COMUNITARE
DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă
avizul comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în
forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă
avizul comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul
comsiei sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul director Butcă Doru Ioan precizează că este vorba despre o platformă pe
carer ei nu o folosesc și pe care o restituie.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind modificarea Anexei nr. 1 la HCL 26/02.02.2018 care cuprinde lista cu
inventarul bunurilor mobile și imobile, proprietate publică și/sau privată ale U. A. T.
Orașul Pucioasa, aferente Serviciului de Iluminat Public, date în administrare către S. C.
SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind
completarea Anexei nr. 1 la HCL 26/02.02.2018 care cuprinde lista cu inventarul bunurilor
mobile și imobile, proprietate publică și/sau privată ale U. A. T. Orașul Pucioasa, aferente
Serviciului de Iluminat Public, date în administrare către S. C. SERVICII COMUNITARE
DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă
avizul comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în
forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă
avizul comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul
comsiei sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul director Butcă Doru Ioan dă explicațiile necesare. Este vorba despre
ghirlandele de sărbători achiziționate recent de Primăria Pucioasa.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind completarea Anexei nr. 1 la HCL 26/02.02.2018 care cuprinde lista cu
inventarul bunurilor mobile și imobile, proprietate publică și/sau privată ale U. A. T.
Orașul Pucioasa, aferente Serviciului de Iluminat Public, date în administrare către S. C.
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SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind vânzarea
prin licitație publică deschisă cu strigare a unui bun mobil - mijloc fix - deținut de S. C.
SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă
avizul comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în
forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă
avizul comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul
comsiei sociale și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul director Butcă Doru Ioan spune că acest mijloc fix va fi scos la vânzare,
prin licitație publică, deoarece nu este utilizat de societate. Cu banii luați, cu aprobarea
Consiliului Local, se dorește achiziționarea unor utilaje necesare tot la SCUP.

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă dacă este competența Consiliului Local să
aprobe acestă vânzare? Nu a găsit niciun temei de drept în hotărâre și având în vedere că
prin hotărâre i-au fost delegate serviciile de ce mai aprobă Consiliul Local?

Doamna secretar jr. Catană Elena precizează că asociat unic al acestei societăți este
Consiliul Local. Consiliul Local, în acestă societate, îndeplinește atribuțiile adunării
generale și aprobă tot ceea ce ține de SCUP.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind vânzarea prin licitație publică deschisă cu strigare a unui bun mobil -
mijloc fix - deținut de S. C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE
PUCIOASA SCUP S. R. L. și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind
aprobarea modificării Anexei nr. 1 la HCL nr. 127/25.07.2019 privind modificarea
Anexelor nr. 1 și nr. 2 la HCL nr. 52/25.04.2019 aprobarea creditelor de angajament
pentru acțiuni multianuale - perioada 2019 - 2021, conform Anexelor nr. 1 și nr. 2. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă
avizul comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în
forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă
avizul comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul
comsiei de urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Precizează că se modifică
pozițiile 14, 15, 24 și 31 din anexa nr. 1 din lista cu creditele de angajament, prevăzute în
Hotărârea Consiliului Local nr. 127/25.07.2019
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Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 1 la HCL nr. 127/25.07.2019 privind
modificarea Anexelor nr. 1 și nr. 2 la HCL nr. 52/25.04.2019 aprobarea creditelor de
angajament pentru acțiuni multianuale - perioada 2019 - 2021, conform Anexelor nr. 1 și
nr. 2 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind
aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic
auxiliar.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă
avizul comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în
forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului
didactic auxiliar și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind
rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2019.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă
avizul comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în
forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că acești bani se propun a fi
folosiți pentru:

- acoperirea finanțării indemnizației pentru persoane cu handicap până în luna
septembrie 2019 - 60 mii lei;

- pentru reparații în unele instituții de învățământ - 105 mii lei;
- pentru dotare mobilier stradal și ornamente florale în zona centrală - 100 mii lei.
Doamna consilier Arjan Laurenția consideră că este necesar, potrivit legislației în

vigoare și directivelor europene, să achiziționăm în loc de coșuri de gunoi stradale, pubele
pentru colectarea selectivă a deșeurilor.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că pe viitor se va avea în
vedere și acest lucru, dar pe stradă trebuie aplasate coșuri pentru că oamenii susțin că nu
au unde arunca resturile și apreciază că înainte să ceri trebuie să oferi.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion spune că trebuie reparat locul de joacă de la
Filatură, chiar dacă acolo se vor face reparații/dotări.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că nu se vor aloca bani, pentru
acest lucru, deoarece anul viitor acolo se vor amplsa alte locuri de joacă!

Domnul consilier Ianeț Constantin solicită să fie ridicate acele locuri de joacă dacă
nu mai corespund din punct de vedere tehnic.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2019 și
este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind
aprobarea implementării proiectului: „ Sistem de iluminat eficient în orașul Pucioasa ” cod
SMIS 121793.”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă
avizul comsiei economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în
forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă
avizul comsiei juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma
prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Precizează că
în cadrul acestui proiect se va moderniza infrastructura iluminatului public, cu excepția
zonei centrale, deoarece stâlpii nu sunt în proprietatea noastră. Valoarea cheltuielilor -
valoarea totală - 8.277.211,26 lei din care valoare eligibilă (inclusiv TVA) - 8.276.703,56
lei, iar valoare neeligibilă (inclusiv TVA) - 507,70 lei, contribuție proprie în derularea
proiectului (inclusiv TVA) - 165.534,07 lei din care:

- contribuție solicitant la cheltuieli eligibile (inclusiv TVA) - 165.026,37 lei, iar
- contribuție solicitant la cheltuieli neeligibile (inclusiv TVA) - 507,70 lei
- valoare TVA - 1.321.571,54 lei.
Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Ianeț Constantin - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea implementării proiectului: „ Sistem de iluminat eficient în
orașul Pucioasa ” cod SMIS 121793 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces - verbal.

Președinte de ședință,
IANEȚ CONSTANTIN

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul oraşului Pucioasa


